

Call for Applications

Workshop for Educators and Researchers from Central Asia

The Research Center of Jews in Central Asia and the Iranian Sphere at the Ben-Zvi Institute, Jerusalem, is calling for applications for a week long workshop that will focus on development of research and teaching on topics related to the Jewish presence in Central Asia and the Caucasus and the History of the State of Israel.

The conference will be held in Jerusalem on June 1-7, 2024 or Sept 24-30.

While focusing on researchers and teachers of higher education the organizers seek a broad spectrum of professionals from various research disciplines, such as but not limited to: History, Ethnography, Culture, Arts, and Demography who are interested to engage in research and to develop their teaching curricula and to include the mentioned topics into their classes and research interests. During the week long workshop various research tools and syllabuses will be introduced to the participants and they will be able to work and develop their own projects with leading experts in various fields.

To Apply, Please send your proposals to Zeev Levin: Zeev@ybz.org.il

The deadline for submissions is Mar. 30, 2024.

- A 1-page Description of interest and how this workshop could be used in teaching and future research.
- A 1-page CV
- Contact details (e-mail address, regular mailing address, and phone number).

Please state which one (or both) of the workshop dates (June 1-7, 2024 or Sept 24-30) are most suitable

Airfare (up to 700\$), and Full Board Accommodation will be covered by the Ben-Zvi Institute.

Decisions regarding acceptance will be made by May 1, 2024.

Семинар для преподавателей и исследователей из Центральной Азии

Исследовательский центр евреев в Центральной Азии и иранской сфере при Институте Бен-Цви в Иерусалиме принимает заявки на участие в недельном семинаре, который будет посвящен развитию исследований и преподавания по темам, связанным с еврейским присутствием в Центральной Азии и на Кавказе и историей государства Израиль.

Семинар пройдет в Иерусалиме 1–7 июня 2024 г. или 24–30 сентября.

Семинар предназначен для исследователей и преподавателей в системе высшего образования которые заинтересованы расширить свой кругозор по данной теме и включить её в спектр своих будущих исследований или в тематику преподавания. Организаторы заинтересованы в широком спектре профессионалов из различных исследовательских дисциплин, таких как: история, этнография, культура, искусство и демография. В течение недельного семинара участникам будут представлены различные исследовательские инструменты и учебные программы, и они смогут работать и разрабатывать свои собственные проекты с ведущими экспертами в различных областях.

Чтобы подать заявку, отправьте свои предложения Зееву Левину: Zeev@ybz.org.il

Крайний срок подачи заявок — 30 марта 2024 г.

- Описание интересов и того, как этот семинар поможет Вам использовать тематику в преподавании и будущих исследованиях (1-стр).
- Академическое резюме (1-стр).
- Контактные данные (адрес электронной почты, почтовый адрес и номер телефона).

Укажите, какая дата (или обе) семинара (1–7 июня 2024 г. или 24–30 сентября) наиболее подходит.

Авиаперелет (до 700\$) и проживание на полном пансионе будут покрыты Институтом Бен-Цви.

Решение о приеме будет принято до 1 мая 2024 года.